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Tirsdag den 11. maj 2021 

kl. 19.00 – 20.30 

På grund af Corona restriktioner foregår mødet over teams 

Referat 
Fraværende: Charlotte 

1. Godkendelse af dagsorden. 
 

Godkendt. 

2. Velkommen til Henrik                                          Ole Henrik og bestyrelsen 
præsenterede sig. 

3. Orientering om byggeri (styregruppemøde)              Ole/Uffe Byggeriet er forsinket. 
Afleveringsdatoen bliver 23/8 og 
med indflytning 1/9. Forsinkelsen 
skyldes nedlukningen af 
Nordjylland, tre uger med frost og 
det har været svært at skaffe 
nogle af byggematerialerne. 
Der er lagt 10 timer oven i 
pædagogernes årsnorm, som skal 
bruges til indflytning. 
Der skal snart indkøbes møbler og 
div., så de er klar til indflytningen. 
Der er ca. 2 mdr. leveringstid på 
møbler. 
Der er rejsegilde d. 19/5. Det er 
kun styregruppen, der deltager 
pga. corona. Forsinkelsen 
kommer umiddelbart ikke til at 
koste mere. 
 

4. Møde med Mogens Gade                                     Uffe 
 

Der er sendt referat fra mødet til 
de forældrevalgte i bestyrelsen. 
Borgmesteren er positivt stemt. 

5.  Ansættelse af SI leder                                            Henrik Der er valgt tre til samtale, dog 
har en af de udvalgte 
efterfølgende fået nyt arbejde. 
Der er første samtalerunde d. 
12/5 og der forventes en 2. 
samtalerunde. Der skal ansættes 
den rigtige i stillingen. 

6.   Budget 2021 – budgetopfølgning                        Ole 
 

Grundet uforudsete udgifter 
kommer der budget til næste 
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bestyrelsesmøde. Der er ingen 
grund til bekymring. 

7  Corona situation                                                    Ole 
                                        

Der er mere genåbning. 5. og 6. 
kl. er tilbage, det er vi glade for.  
Der er styr på reglerne med 
afstand i bussen, forskudt 
omklædning og afstand i bassinet, 
når 4. og 5 klasserne er til 
svømning. 
Der er et ønske fra børnehaven 
om at afholde forældremøde, der 
skal undersøges om det evt. kan 
afholdes online. 
Kommunikationen til forældrene 
er vigtig. Indtil 22/5 er det 
udelukket at afholde fysiske 
møder. Vi ved ikke hvordan det 
ser ud derefter. 
Børn og voksne klarer situationen 
godt. Vi er blevet vant til 
ændringer og håber, at det ser 
lysere ud efter sommerferien. 
Bestyrelsen vil gerne, at det bliver 
undersøgt om det er muligt at 
lave en tur ud af huset for 
raketbørnene. Personalet 
undersøger, hvad de gerne vil og 
kommer med et budgetønske til 
en tur. Mette G og Ole 
undersøger, hvad der kan lade sig 
gøre.  

8 Mødekalender for bestyrelsen                                    Ole 
(Husk egen kalender 
 
 
 
 
9. Evt.:  
1/6 er der møde, hvor LUP-grupperne kan komme med 
forslag til hvad de gerne vil, at der skal ske i Nørhalne.  
Der er unge mennesker, der holder til på skolens område 
om aftenen og i nogle weekender. I øjeblikket giver det ikke 
de store problemer.  
 
Der er en bekymring, fra nogle forældre, omkring 
rengøringen af toiletterne. Der er tjekket op på toiletterne 
og de ser fine ud. Vi holder fortsat øje med dem. 

Møder næste skoleår: 
23/8, 21/9, 13/10, 11/11, 6/12, 
8/2, 23/3, 27/4, 23/5, 14/6 
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Der er blevet sat et lille hegn op ud til Sandagervej, da der 
været et par børn på vej hjem i dag. Der er taget hånd om 
sagen.  
 
Der har været en forældrehenvendelse ang. jordbakkerne. 
Der findes umiddelbart ikke nogen retningslinjer for 
jordbakker på legepladser. Bygherren kommer og jævner 
dem ud og gør dem mindre stejle. 

 
 
 

Punkter til næste møde:  
- Forældrerepræsentanter 
- Trivsel (tema) 

 


